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  P R O T O K Ó Ł Nr XXI/2016 

z obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
 30

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak  

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

p.o. Dyrektora MDK – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje Radnego Cezarego Osińskiego. 

6. Interpelacje Radnego Marka Kułakowskiego. 

7. Interpelacja Radnej Beaty Matuszewskiej. 

8. Interpelacje Radnego Jacka Roguta. 

9. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

10. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

11. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

12. Uchwała Nr 125/XXI/2016 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

13. Uchwała Nr 126/XXI/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. 

14. Uchwała Nr 127/XXI/2016 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Blachownia. 

15. Uchwała Nr 128/XXI/2016 w sprawie określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania 

bonifikaty i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 

głównych najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy 

Blachownia. 

16. Uchwała Nr 129/XXI/2016 w sprawie ustanowienia służebności przesyłu dla urządzeń 

elektroenergetycznych na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie 

17. Uchwała Nr 130/XXI/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr 102/XVII/2015 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

18. Uchwała Nr 131/XXI/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

19. Uchwała Nr 132/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 72/XIV/2015. 
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20. Uchwała Nr 133/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 73/XIV/2015. 

21. Uchwała Nr 134/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 74/XIV/2015. 

22. Uchwała Nr 135/XX/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 75/XIV/2015. 

23. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Blachownia. 

24. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XX. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Blachownia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania bonifikaty 

13. i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz głównych 

najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy Blachownia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu dla urządzeń 

elektroenergetycznych na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 102/XVII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

17. Rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały 

nr 72/XIV/2015. 

18. Rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały 

nr 73/XIV/2015. 

19. Rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały 

nr 74/XIV/2015. 

20. Rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały 

nr 75/XIV/2015. 

21. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXI Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie – 15 głosów „za”, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 
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Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 20.04.2016r. Radnej Małgorzaty Bernat i Radnego Tomasza Czecha. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 21.04.2016 r. Radnego Sebastiana Cierpiała. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Pyda prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 6.04.2016r. Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Jacka Roguta oraz 

w dniu 18.04.2016r. Radnego Sebastiana Cierpiała.  

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XX/2016 z dnia 21 marca 2016 roku został przyjęty jednogłośnie 

– 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Jacek Rogut (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomowcy Społecznej Małgorzata Patyk poinformowała, że 

radnym została przekazana „Ocena Zasobów Pomocy Społecznej”, która została omówiona na 

posiedzeniu Komisji Budżetu. Zapytała czy radni mają pytania w tej sprawie pytania? 

 

Radny Cezary Osiński zapytał, kiedy radni otrzymają protokół negocjacji ze Spółką SPORT HALS 

i jaka jest kwota remontu przedszkola? 

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

poinformowała, że między innymi:  

1. Uczestniczyła w Dniu Kobiet zorganizowany przez Polski Związek Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów. 

2. Brała udział w dniu 9 kwietnia 2016 roku w Przywitaniu Wiosny. W imprezie zorganizowanej 

przez Bibliotekę Miejską. 

3. 13 kwietnia odbyły się Gminne Eliminacje do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej, 

w którym również brała udział. 

4. 16 kwietnia odbył się spektakl teatralny „Kopciuszek” zorganizowany przez Stowarzyszenie 

Akademia w Domu Kultury. 

5. 18 kwietnia brała udział w topieniu Marzanny zorganizowanym przez Bibliotekę Miejską. 
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6. 19 kwietni obejrzała w Bibliotece Miejskiej film „Nie było żadnej nadziei. Powstanie w getcie 

warszawskim 1943” w ramach ogólnopolskiej akcji społeczno-edukacyjnej „Żonkile”. 

7. 20 kwietnia odbyła się III Sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej w Blachowni, w której 

również uczestniczyła. 

8. 21 kwietnia odbył się Konkurs Recytatorski „Pamiętajcie o ogrodach”. 

9. Brała również udział w Konkursie Tańca Towarzyskiego zorganizowanym przez 

Miejski Dom Kultury. 

10. Uczestniczyła w I Konkursie Modeli Plastikowych i Kartonowych, który odbył się w Hali 

Widowisko – Sportowej w Blachowni. 
 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Poprawy widoczności wjazdu z ul. Częstochowskiej na ul. Sienkiewicza (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

2. Wymycia pomnika przy Szkole Podstawowej Nr1 (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

3. Wyznaczenia miejsc parkingowych przy ul. Kubowicza (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Usunięcia pni drzew na łączniku między ul. Wiśniową i Wspólną (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

2. Wykonania nakładki asfaltowej na łączniku między ul. Wiśniową i Wspólną (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

3. Montażu lustra drogowego na końcu ul. Pięknej w Trzepizurach (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radna Beata Matuszewska złożyła interpelację w sprawie oświetlenia ulic: Tartakowej, Kruczej, 

Żurawiej i Bocianiej Trzepizurach (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Naprawy nawierzchni dróg po zimie (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Remontu Przedszkola w Łojkach (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

3. Wydania decyzji o umorzeniu postępowania administracyjnego w sprawie magazynowania 

odpadów niebezpiecznych (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Ad pkt. 9 

Radna Katarzyna Borycka zaproponowała kandydaturę Radnego Tomasza Czecha 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Innych kandydatów na funkcję Przewodniczącego Komisji nie było. 

Radny Tomasz Czech wyraził zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura Radnego Tomasza Czecha na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została przyjęta 

jednogłośnie – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 125/XXI/2016 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że Radni: Jacek Rogut, Sebastian Cierpiał 

i Cezary Osiński złożyli rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. 

 

Uchwała Nr 126/XXI/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej została 

podjęta większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy ‘wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Blachownia. 

 

Uchwała Nr 127/XXI/2016 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Blachownia została podjęta większością głosów w stosunku 

13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania bonifikaty i wysokości stawek 

procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz głównych najemców, w budynkach 

wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 128/XXI/2016 w sprawie określenia zasad sprzedaży oraz warunków udzielania 

bonifikaty i wysokości stawek procentowych od cen sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz głównych 

najemców, w budynkach wielomieszkaniowych stanowiących własność Gminy Blachownia została 

podjęta większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustanowienia służebności przesyłu dla urządzeń elektroenergetycznych na rzecz TAURON 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 129/XXI/2016 w sprawie ustanowienia służebności przesyłu dla urządzeń 

elektroenergetycznych na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. z siedzibą w Krakowie została podjęta 

jednogłośnie – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr 102/XVII/2015 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 29 grudnia 2015 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały 

sprzedaży (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 130/XXI/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr 102/XVII/2015 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych została podjęta większością głosów w stosunku 10 

głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 131/XXI/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016 została podjęta 

większością głosów w stosunku 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia 

uchwały nr 72/XIV/2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja odmawia uznania usunięcia 

naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 72/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz poinformował, że Komisja odmawia uwzględnienia wezwania 

do naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 72/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech odczytał opinię Komisji. W wyniku 

głosowania Komisja nie odmówiła uwzględnienia wezwania do naruszenia prawa i interesu prawnego, 

i uchylenia uchwały nr 72/XIV/2015 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zaproponowała przegłosowanie projektu uchwały 

odmawiającego uwzględnienia wezwania do naruszenia prawa zgodnie z wypracowanymi opiniami 

dwóch Komisji. 

 

Uchwała Nr 132/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu 

prawnego, i uchylenia uchwały nr 72/XIV/2015 większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 3 

głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia 

uchwały nr 73/XIV/2015. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja odmawia uznania usunięcia 

naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 73/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz poinformował, że Komisja odmawia uwzględnienia wezwania 

do naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 73/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech odczytał opinię Komisji. W wyniku 

głosowania Komisja nie odmówiła uwzględnienia wezwania do naruszenia prawa i interesu prawnego, 

i uchylenia uchwały nr 73/XIV/2015 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zaproponowała przegłosowanie projektu uchwały 

odmawiającego uwzględnienia wezwania.  

 

Uchwała Nr 133/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 73/XIV/2015 większością głosów w stosunku 9 głosów 

„za”, 3 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia 

uchwały nr 74/XIV/2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja odmawia uznania usunięcia 

naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 74/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz poinformował, że Komisja odmawia uwzględnienia wezwania 

do naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 74/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech odczytał opinię Komisji. W wyniku 

głosowania Komisja nie odmówiła uwzględnienia wezwania do naruszenia prawa i interesu prawnego, 

i uchylenia uchwały nr 74/XIV/2015 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Uchwała Nr 134/XXI/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu 

prawnego, i uchylenia uchwały nr 74/XIV/2015 większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 3 

głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia 

uchwały nr 75/XIV/2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja odmawia uznania usunięcia 

naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 75/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 
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Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz poinformował, że Komisja odmawia uwzględnienia wezwania 

do naruszenia prawa i interesu prawnego, i uchylenia uchwały nr 75/XIV/2015 (opinia w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech odczytał opinię Komisji. W wyniku 

głosowania Komisja nie odmówiła uwzględnienia wezwania do naruszenia prawa i interesu prawnego, 

i uchylenia uchwały nr 75/XIV/2015 (opinia w załączeniu do protokołu). 

 

Uchwała Nr 135/XX/2016 w sprawie rozpatrzenie wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu 

prawnego, i uchylenia uchwały nr 75/XIV/2015 większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 3 

głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 20 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych: 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie naprawy nawierzchni dróg po zimie odpowiedziała, że 

naprawy cały czas trwają, w najbliższym czasie ulice zostaną wyremontowane.  

W sprawie drogi powiatowej zostanie wystosowane pismo do Powiatowego Zarządu Dróg.  

 

Radnej Beacie Matuszewskiej w sprawie oświetlenia ulic: Tartakowej, Kruczej, Żurawiej i Bocianiej 

poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie ma możliwości realizacji inwestycji, ponieważ pozwolenie 

i dokumentacja projektowa zostały wydane cztery lata temu i są nieaktualne.  

Nie ma obecnie na ten cel środków.  

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Wykonania nakładki asfaltowej na łączniku między ul. Wiśniową a Wspólną odpowiedziała, że 

nakładka zostanie wykonana, jeżeli będą na ten cel środki finansowe. 

2. Usunięcia pni drzew w łączniku między ul. Wiśniową a Wspólną poinformowała, że zostanie 

sprawdzony koszt usunięcia pni.  

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie umorzenia postępowania administracyjnego dotyczącego  

magazynowania odpadów niebezpiecznych odpowiedziała, że wielokrotnie informowała 

mieszkańców, iż Firma, która złożyła wniosek wycofała go i została wydana decyzja o umorzeniu 

postępowania administracyjnego.  

 

Radnego Cezarego Osińskiego poinformowała, że w sprawie wnioskowanej przez niego budowy 

zdroju ulicznego, czyli ujęcia wody pitnej w Trzepizurach zwrócono się do Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji o wykonanie przyłącza. Przedsiębiorstwo Wodociągów odpowiedziało, że 

6 listopada 2015 roku inwestycja została zakończona, odebrana i nadaje się do eksploatacji, 

 spełnia określone wymogi dla wszystkich użytkowników objętych działaniem wodociągu.  

Do dnia 15 kwietnia br. żaden z mieszkańców ul. Pięknej nie przyłączył się do wodociągu. 

Wybudowany wodociąg jest to bardzo droga inwestycja. Zarówno Gmina poniosła koszty jak i PWiK. 

Zasadnym jest, aby mieszkańcy przyłączali się do sieci wodociągowej, ponieważ w takim celu została 

wybudowana. 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie kosztów remontu przedszkola odpowiedziała, że koszt 

robót budowlanych został określony na kwotę 1 949 000 zł i około 180 tyś. zł będą kosztowały roboty 

elektryczne. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że na pozostałe interpelacje udzieli 

odpowiedzi na piśmie. 

Ad pkt. 21 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej zostało skierowane 

pismo od Stowarzyszenia Wsi Cisie w związku z artykułami, które są zamieszczane na jednym 
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z portali. Pracownicy Szkoły i rodzice uczniów proszą o spotkanie. - Ustalono termin na dzień 

28.04.2016 r. o godz. 16 
00

 w Szkole w Cisiu. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła pismo mieszkańców Blachowni, Cisia, Łojek 

i Nowej Gorzelni dotyczące zaniepokojenia polityką w naszym mieście tym, że Burmistrz jest 

ośmieszany jak również Rada Miejska. Autorzy pisma proszą, aby coś z tym zrobić (pismo 

w załączeniu do protokołu). Przewodnicząca Rady zapytała czy Komisja Rewizyjna powinna zająć się 

dalszym postępowaniem ?  

Rada nie wyraziła zgody na przekazanie pisma do Komisji Rewizyjnej w wyniku głosowania „za” 0 

głosów, 13 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że do Rady Miejskiej w Blachowni 

wpłynęła skarga dotycząca sprawdzenia powiązań pomiędzy radnym Tomaszem Rećko a współpracą z 

Urzędem Miejskim w Blachowni bądź Gminą Blachownia w sprawie reprezentowania przed 

Wydziałem Architektoniczno – Budowlanym lub Wydziałem Ochrony Środowiska Starostwa 

Powiatowego w Częstochowie (pismo w załączeniu do protokołu).  

Przewodnicząca Rady zacytowała konkluzje opinii prawnej, (którą Radni otrzymali, opinia stanowi 

załącznik do protokołu).  

„Konkluzje: 

Obowiązujące przepisy nie przewidują możliwości rozpoznawania skarg na radnego przez Komisję 

Rewizyjną. Komisja Rewizyjna zgodnie ze statutem rozpoznaje skargi w zakresie właściwym dla 

Rady Miejskiej. W myśl art. 229 kpa Rada Gminy rozpoznaje skargi na wójta (burmistrza, prezydenta) 

oraz kierowników jednostek organizacyjny. Co więcej gmina jest zwolniona na mocy ustawy o opłacie 

skarbowej z opłaty za udzielenie pełnomocnictw. Tyma samym Komisja nie ma możliwości zbadania 

opłaconych pełnomocnictw. 

Wnoszący pismo nie stawia również Radnemu zarzutów, które mogłyby skutkować wygaśnięciem 

mandatu, a wymienione w powołanych w opinii przepisach ustawy o samorządzie gminnym”. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zapytała czy Pan Radny reprezentował Gminę przed 

Starostwem Powiatowym? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nigdy taka sytuacja nie miała miejsca. 

Żadne upoważnienie na Radnego Recko ani żadnego innego Radnego przez Urząd Miejski nigdy nie 

było wystawione. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk zapytała czy pismem powinna się zająć Komisja Rewizyjna? 

Rada Miejska nie wyraziła zgody na przekazanie pisma do Komisji Rewizyjnej w wyniku głosowania 

„za” przekazaniem 1 głos, „przeciw” 10 głosów, 4 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska zaprosiła wszystkich Mieszkańców gminy 

Blachownia na rozpoczynające się w poniedziałek 25 kwietnia zajęcia sportowe z Nordic 

Walking. 
 

Ad pkt. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXI sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


